
Informacja z dziatalnosci Burmistrza Prudnika za okres od 29 sierpnia do 26

wrzesnia 2013r.

1. Z inicjatywy Marszalka Wojewodztwa Opolskiego przy udziale Prezydenta Rzeczypospolitej

Polskiej w dniu 17 wrzesnia 2013 roku podpisalem porozumienie w zakresie partnerskiej

wspotpracy wojewodztwa i gmin wojewodztwa opolskiego w ramach wsparcia rodzin

wielodzietnych i zast^pczych oraz osob starszych w naszym regionie.

Pierwsza, i najwazniejsza^ wspolna, inicjatywy sygnatariuszy Porozumienia jest przygotowanie i

realizacja dziatari w ramach Opolskiej Karty Rodziny. Celem inicjatywy jest wsparcie rodzin

wielodzietnych i osob starszych, zwlaszcza poprzez wprowadzenie powszechnych znizek za

uslugi publiczne. Zasady i formy realizacji powyzszych dzialah zostana, okreslone w umowach

zawartych pomie.dzy Wojewodztwem Opolskim a gminami.

Zgodnie z zawartym porozumieniem dzialania Wojewodztwa Opolskiego oraz gmin z terenu

wojewodztwa opolskiego w ramach Porozumienia obejmuja^ w szczegolnosci:

1). inicjowanie i realizacje, kompleksowych projektow lub dzialah wspieraja^cych rodziny

wielodzietne i zast^pcze oraz osoby starsze;

2). wspolprac^ w zakresie wdrazania przez Wojewodztwo Opolskie dzialah na rzecz rodzin

wielodzietnych i zast^pczych oraz osob starszych;

3). wymian^ wiedzy i doswiadczeh z zakresu dzialah skierowanych do rodzin wielodzietnych i

zastQpczych oraz osob starszych.

Zawarte porozumienie to koniecznosc realizacji konsekwentnych dzialah przyjaznych rodzinie i

osobom starszym, wspierajacych rodzicielskie aspiracje mieszkahcow, maĵ cych na uwadze zmiany

demograficzne jakich doswiadcza wojewodztwo opolskie, w tym wzrost populacji osob starszych.

Dokument ten jest wst^pem do rozwia^zania problemow, ktore zostana, zdiagnozowane

rowniez w naszej strategii rozwia^zywania problemow spotecznych.

2. W dniu 30.08.2013r spotkatem siQ z dyrektorami szkol, dla ktorych organem

prowadza^cym jest Gmina Prudnik. W trakcie spotkania omowione zostaty sprawy zwia^zane z

organizacja, nowego roku szkolnego oraz planowaniem budzetu na rok 2014.

Spotkanie bylo rowniez okazja, do wre.czenia nagrod jubileuszowych: Pani Wladyslawie

Wroblewskiej - dyrektorowi Zespolu Szkolno- Przedszkolnego Nr 2 w Prudniku oraz Pani

Helenie Szwed- dyrektorowi Publicznego Przedszkola nrl w Prudniku.

Wre,czyJem rowniez nagrode. Burmistrza Prudnika- Pani Ewie Zabiegata - dyrektorowi Zespolu

Szkolno- Przedszkolnego w Rudziczce.



W spotkaniu uczestniczylo rowniez dziesie_ciu nauczycieli, ktorzy w lipcu br. zlozyli egzamin na

stopieh nauczyciela mianowanego. Po slubowaniu otrzymali akt nadania stopnia awansu

zawodowego.

Informuj^ rowniez, ze w ramach przystuguja^cych mi uprawnieh po pozytywnej ocenie dorobku

zawodowego oraz po uzyskaniu wymaganych przepisami prawa opinii postanowilem powierzyc

obowia^zki dyrektora Zespolu Szkolno- Przedszkolnego w Szybowicach - na kolejne 5 lat

dotychczasowemu dyrektorowi - Panu Franciszkowi Dendewiczowi.

3. Gmina Prudnik negatywnie zaopiniowala program ochrony powietrza dla strefy opolskiej,

ktorego projekt przeslal nam samorza^d wojewodztwa. Uznalismy, ze przyjQty model wyliczeh

rozkladu ste.zeh pyJu zawieszonego PM10 i PM 2,5 dla gminy Prudnik zostal wykonany w

oparciu o wyliczenia matematyczne, ktore nie sa. wedlug nas adekwatne do rzeczywistych

ste,zen zanieczyszczen na terenie Gminy Prudnik (ostatnie badania zostaly wykonane 3 lata

temu). Naszym zdaniem przeprowadzone wyliczenia matematyczne winny bye powtorzone po

przeprowadzeniu ponownych aktualnych badan uwzgl^dniaja^cych zaistniale zmiany zrodel

emisji w miescie. Warunkiem osia^jniepa prawidlowych wynikow winny bye rowniez badania

przeprowadzone na terenie miasta Prudnika, a nie jak badania na podstawie ktorych

sformutowano wnioski - w Glubczycach.

Komplementarnosc dzialan naszym zdaniem winna uwzgle.dniac wszystkie elementy maja^ce

wplyw na emisje. zanieczyszczen w tym rowniez przedsiQwziQC zwia^zanych z infrastruktura^

komunikacyjna^ Prudnika.

W programie nie wzie,to pod uwag^ uwarunkowah wlasnosciowych i technicznych substancji

mieszkaniowej w szczegolnosci w zabudowie wielorodzinnej. Program naszym zdaniem nie ma

pokrycia w mozliwosciach finansowych gminy i jej mieszkahcow.

Na marginesie chcialbym dodac, ze przedstawiciele naszej gminy w trakcie spotkah z autorami

programu oraz przedstawicielami Urz^du Marszalkowskiego sugerowali stworzenie

wojewodzkiego programu z partycypacja^ wojewodztwa, gmin i wlascicieli nieruchomosci,

ktorego glownym celem byloby wspieranie przedsi$wzie_c maja.cych na celu likwidacje.

tradycyjnych - indywidualnych zrodel ogrzewania na terenie gmin. Niestety ze wzgle,du na

stan srodkow Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska taki system dotacyjny nie ma

pokrycia w jego zasobach finansowych.

4. 3 wrzesnia odbyto sie, pierwsze spotkanie Prudnickiej Rady Biznesu. Zgodnie z regulaminem

przewodnicza^cym rady w glosowaniu wybrano pana Zbigniewa Lachowicza reprezentuj^cego

Cech Rzemieslnikow i Przedsi^biorcow w Prudniku. Na spotkaniu inauguracyjnym omowione

zostaly zasady wspotpracy oraz tematy, ktorymi zajmie siQ Rada w najblizszym czasie.



Pierwszym rozpatrywanym tematem na spotkaniu pazdziernikowym be_dzie strategia gminy

Prudnik i jej ewaluacja. Przypomne., ze na ostatniej sesji Rady Miejskiej przyje.te zostaty

kierunki zmian strategii na nowa, perspektywe. 2013-2020. Mysle., ze Prudnicka Rada Biznesu

stanie sie. efektywnym cialem doradczym w szczegolnosci w dziateniach zwia^zanych z

rozwojem przedsi^biorczosci na terenie Gminy Prudnik.

5. 8 wrzesnia odbyly sie. gminne dozynki w Czyzowicach. Pomimo zbiegu dat z dozynkami

powiatowymi i wojewodzkimi nasze lokalne dozynki odwiedzilo wielu rolnikow z gminy

Prudnik.

Z tego miejsca chcialbym bardzo serdecznie podzie.kowac pani Soltys, Radzie Soleckiej i

mieszkahcom Czyzowic za organizacje. dozynek i mile przyje_cie. Dzie.kuje. rowniez wszystkim,

ktorzy w sposob posredni, czy tez bezposredni przyczynili sie. do uswietnienia obchodow

gminnego swie.ta plonow.

6. Od 5 do 9 wrzesnia delegacja gminy Prudnik, do ktorej zaproszono przedsi^biorcow

zrzeszonych w Cechu Rzemieslnikow i Przedsie.biorcow przebywala z wizyta^ w Nadwirnej,

ukraihskim miescie partnerskim Prudnika. Pobyt na Ukrainie zorganizowany zostal na

zaproszenie Zinowija Andrijowycza, Mera Miasta Nadwirna, w zwia^zku z obchodami Dni

Nadwirnej. Wizyta przedsi^biorcow w Nadwirnej, nie byla pierwszym kontaktem z ukraihskimi

przedstawicielami biznesu. Pierwsze spotkania odbyly si^ w Prudniku w 2011 i 2012 roku,

podczas wizyt partnerskich delegacji Nadwirnej. Wtedy tez ukrainscy przedsie.biorcy, ale tez

przedstawiciele wladz samorza^dowych mieli okazje. poznac technologie i zasady

funkcjonowania polskich przedsie.biorstw. Wrzesniowa wizyta w Nawianej pozwolila na

porownanie technologii i mozliwosci produkcyjnych. Zaprezentowano nam zaklad produkcji

kostki brukowej, zaklad produkcji cegly dekoracyjnej oraz zaklad produkcji blachodachowki.

Spotkania byty okazja, do porownania zasad funkcjonowania, mozliwosci produkcyjnych i

technologicznych, problemow z jakimi na co dzien mierza, sie. przedsiebiorcy w obu krajach

oraz poznania metod i organizacji pracy ukraihskich partnerow.

7. W dniach 13 - 15.09.2013r. odbyly sie. XVIII Targi Przedsie.biorczosci i Rzemiosla Inter

Region Dom i Ogrod. Prezentacja branz zwiazanych z budowa. i wyposazeniem domu oraz

zagospodarowaniem ogrodu zgromadzila blisko stu wystawcow.

Targi Przedsie.biorczosci i RzemiosJa Inter Region ,,Dom i Ogrod" to takze prezentacja ofert

instytucji. W ich trakcie mozna byto odwiedzic stoisko Izby Rzemieslniczej z Opola,

Powiatowego Urz^du Pracy w Prudniku oraz Centrum Ksztatcenia Zawodowego

i Ustawicznego (Zespot Szkol Zawodowych) z Prudnika.



Po raz pierwszy w targach uczestniczyli przedsie.biorcy reprezentuja^cy prudnicki inkubator

przedsie.biorczosci.

Laureatami targow w poszczegolnych kategoriach zostali:

Mister XVIII Targow Przedsie.biorczosci i Rzemiosta Inter Region ,,Dom i Ogrod"

I miejsce:

Salon Meblowy ,,Rustik" Stewomir Nosal

Wyroznienie:

Hubert Drost Systemy Ogrodzen

Najlepszy Produkt XVIII Targow Przedsi^biorczosci i Rzemiosla Inter Region ,,Dom i Ogrod"

I miejsce: schody wykonane przez StolarniQ ,,Korecki" Jozefa Koreckiego

Wyroznienie: kuchnia ,,Nowy York" wykonana przez ,,Magnum Meble" Kuchenne Inspiracje

Boguslawa Cabaty

Wyroznienie: balustrade wykonana przez ,,ERKON" Ernesta Kontnego.

Wszystkim uczestnikom targow, osobom i instytucjom zaangazowanym w ich organizacje,

sktadam serdeczne podzî kowania.

8. W miniony wtorek w Piorunkowicach odbyly si§ wybory Soltysa i Rady Soleckiej. W wyniku

przeprowadzonych wyborow soltysem zostala ponownie Pani Grazyna Kwiecieh - Unsner oraz

powofano Rade, Solecka^ w skladzie:

- Anna Gizycka

- Brygida Nowak

- Magdalena Puzio

- Rafal Zuchowicz

- Jan Leicht

- Leszek Nowak


